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Abstract (en)
[origin: CN207925838U] The utility model discloses a busbar connection ware, its wire (7) that are used for electrically conductive connection comb
-shaped electrically conductive section bar (2), electrically conductive section bar can enter into through in groove (8) of pectination slab (6) the
side direction boundary limit of electrically conductive section bar (2). Busbar connection ware has plug contact portion (1), plug contact portion
constitution is used for inserting respectively in groove (8) of electrically conductive section bar (2). Plug contact portion (1) has contact rectangular
(9) respectively, follows spring contact tongue (10) that the plane that contacts rectangular (9) was stretched and following backstop face (11) that
the plane that contacts rectangular (9) was stretched. Spring contact tongue (10) setting is lieing in backstop face (11) and contact in the space
between the tip of the freedom of rectangular (9).

Abstract (de)
Ein Stromschienenverbinder zur elektrisch leitenden Verbindung von Leitungen (7) von kammartigen Stromführungsprofilen (2), die über durch
Kammstege (6) des Stromführungsprofils (2) seitlich begrenzte Nuten (8) zugänglich sind, wird beschrieben. Der Stromschienenverbinder hat
Steckkontakte (1), die zum Einstecken jeweils in eine Nut (8) eines Stromführungsprofils (2) ausgebildet sind. Die Steckkontakte (1) haben jeweils
eine Kontaktfahne (9), eine von der Ebene der Kontaktfahne (9) abragende Federkontaktzunge (10) und eine von der Ebene der Kontaktfahne (9)
abragende Anschlagfläche (11). Die Federkontaktzunge (10) ist im Raum zwischen der Anschlagfläche (11) und dem freien Ende der Kontaktfahne
(9) angeordnet.
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